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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alda Miletić (IDS-HNS-HSU) je na 38. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. lipnja 2020. godine postavila vijećničko 
pitanje: 
 
„Poštovani, 

pohvalila bi potpisivanje novog ugovora Grada Labina i ostalih općina Labinštine sa Zavodom 

za hitnu medicinu Istarske županije i labinske ispostave hitne pomoći. Ovim  ugovorom  

građani ljeti dobivaju dodatni tim hitne medicinske pomoći kroz 24 sata, a tokom cijele godine 

dodatni tim 2 na 12 sati. Ovo je definitivno hvale vrijedan primjer suradnje struke i lokalne 

zajednice i na ponos svima nama koji smo se za to zalagali još  od 2013 godine.“  

                                                                                                                             
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Gradonačelnik Grada Labina Valter Glavičić: 
 
„Lijep pozdrav svima u prostoriji. Zadovoljstvo je opet biti ovdje s Vama i sve skupa odrađivati 
uživo jer koliko god su digitalne tehnologije pripomogle u situaciji u kojoj smo bili, mislim da je 
ovaj direktni kontakt najkvalitetniji i sigurno polučuje uvijek najbolje rezultate. Zahvaljuje 
vijećnici Aldi Miletić na komentaru i nadopunio bi da bi bio puno sretniji da smo tu uslugu dobili 
od nadležnog ministarstva koje inače tu uslugu po kontinentalnim gradovima plaća uredno, ne 
znam zašto to ne bi radilo u Istri nego Labin, Poreč i Rovinj sami plaćaju Tim T2 i na taj način 
pomažemo svojim građanima. Ova kriza nas je naučila koliko je ulaganje u zdravstvo bitno, 
nadam se da će neko novo vrijeme donijeti neke nove razumnije ljude u državnim institucijama 
koji će nas razumjeti i koji će konačno shvatiti da je svaki građanin Republike Hrvatske jednako 
vrijedan bez obzira iz koje regije dolazi.“ 
  
Sa poštovanjem,  

                                         
                          PROČELNICA 

 
                                      Loreta Blašković, v.r. 


